
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  8 maja 2023 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w odpowiedzi na moją interpelację dotyczącą wdrożenia uchwały RMK C/2736/22 w 

sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

uregulowania sytuacji z parkowaniem hulajnóg elektrycznych wypożyczanych 

komercyjnie na terenie miasta Krakowa nie było informacji ws. sugerowanego przez 

radnych wprowadzenia opłat za zajętość pasa drogowego. Podobne rozwiązanie jest 

bowiem stosowane w Warszawie i przynosi wpływy do budżetu miasta rzędu kilkuset 

tysięcy złotych. Proszę o informację w tym zakresie. 

W odniesieniu do informacji przekazanych w weekend na profilach społecznościowych 

Kraków.pl i wprowadzeniu w błąd opinii publicznej z racji podania niewłaściwych danych 

dotyczących odholowanych hulajnóg proszę o informację: 

1. Ile dokładnie hulajnóg zostało odholowanych w nocy z 5/6 maja 2023r.? 

2. Jaka jest wartość kar nałożonych na operatorów w ramach akcji z 5/6 maja br.? 

3. Ile hulajnóg w ujęciu miesięcznym zostało odholowanych od 2021 r. do maja 2023 

r.? Jakiej wysokości opłaty zostały nałożone na ich właścicieli w ujęciu 

miesięcznym za analogiczny okres? Ile łącznie środków wpłynęło z tytułu tych kar 

do budżetu miasta od początku 2021 r.? 

 

     Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


